
 

 

家長通告 2023-2024/157 

語言學習與大學生交流的奇妙之旅 

 

敬啓者: 

 

嶺南大學、裘錦秋中學(屯門)及「學校起動」計劃合作舉辦語言學習活動，以提升學生

學習英文和廣東話的興趣及能力。透過 CHAT GPT 的互動體驗，幫助學生提升英語口語和寫

作能力；而廣東話班則與人工智慧 AI 技術相結合，讓學生更好地掌握廣東話。另外，活動亦

包括前往嶺南大學校園進行學習活動，讓同學體驗大學生活。 

 

課程 1: 活用英文 - 英文班 + CHAT GPT + 大學生活體驗  

課程 2: 活用廣東話 - 廣東話班 + AI + 大學生活體驗 

 

以上課程均為 7 節課(5 節於本校進行及 2 節於嶺南大學進行)。所有課程內容均由嶺南大

學講師及其學生團隊負責設計及教授。 

  
課程內容如下: 

日期 : 19/2、26/2、18/3、25/3、15/4 (星期一) 日期：16/3、23/3  (星期六) 

時間 : 下午 5:00 至 6:15 時間 : 上午 10:00 至 下午 4:00 

地點: 本校 地點: 嶺南大學 

費用: 全免 

對象：中一及中二級學生 

備註:  

16/3、23/3 安排旅遊巴士由學校出發前往嶺南大學進行學習活動，同學須自備金錢購買

午膳。嶺大學生將會與同學一同在大學飯堂用膳。其他活動內容稍後公布。 

 

如有查詢，請致電 24611555 與劉鎮和老師聯絡。 

  

此致 

貴家長 

 

 

 

裘錦秋中學(屯門) 

 

 

陳月平校長謹啟 

 

二零二四年一月三十一日 



 

 

Parents Circular  

2023-2024/157 

Journey with University Students: Language Learning and Exchange 

 

Dear Parents/Guardians, 

 

Lingnan University, Ju Ching Chu Secondary School (Tuen Mun), and “Project WeCan” program 

have collaborated to organise language learning activities aimed at enhancing students' interest and 

proficiency in English and Cantonese. Through interactive experiences with CHAT GPT, students 

are aided in improving their spoken and written English skills. The Cantonese classes incorporate 

artificial intelligence (AI) technology to help students gain a better grasp of Cantonese. Additionally, 

the activities include visits to Lingnan University's campus to provide students with a taste of 

university life. 

 

Course 1: Utilising English - English Class + CHAT GPT + University Life Experience 

Course 2: Utilising Cantonese - Cantonese Class + AI + University Life Experience 

 

Each course consists of 7 sessions (5 sessions will be held at our school and 2 sessions will be held 

at Lingnan University). The course content is designed and taught by lecturers from Lingnan 

University and their student team. 

 

The course content is as follows: 

 

Date: 19 February, 26 February, 18 March, 27 March, 

15 April (Monday) 

Date: 16 March, 27 March (Saturday) 

Time: 05:00 to 06:15 PM Time: 10:00 AM to 04:00 PM 

Venue: School Venue: Lingnan University 

Fee: Free of charge 

Target audience: Form One to Form Two students 

Remarks: 

On 16 March and 27 March, coaches will be arranged to transport students to Lingnan University 

for learning activities. Students are reminded to bring they own money to purchase lunch. Students 

of Lingnan University will have lunch with students inside the University's canteen. 

Details of other activities will be announced later. 

 

Should you have any enquiries, please contact Mr Lau Chun Wo via 2461 1555. 

 

Yours faithfully, 

 

 

Chan Yuet Ping 

Principal 


